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PROTOKÓŁ Nr 13/20 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 14 maja 2020 r. 

godz. 13:00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Jacek Bruździak 

2. Janusz Jarosz 

3. Danuta Kurnyta 

4. Mariusz Łobos 

5. Violetta Majak  

6. Bogdan Murawski  
 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z Posiedzeń: Nr 9/20 z dnia 16.04.2020 r. Nr 10/20 z dnia 

23.04.2020 r. Nr 11/20 z dnia 28.04.2020 r.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie przyjęcia regulaminu udzielania częściowego dofinansowania ze środków 

budżetu Miasta Kamienna Góra w ramach programu priorytetowego pn.: „Ograniczenie 

niskiej emisji na obszarze województwa dolnośląskiego” – 40.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie ustalenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz innych publicznych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Miejską Kamienna Góra, a także przyznania 

tym kryteriom ustalonej liczby punktów oraz określenia rodzajów dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów – 41.2020 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 

Przemysłowej w Kamiennej Górze – 42.2020 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy 

Wałbrzyskiej w Kamiennej Górze – 43.2020 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Polityki Senioralnej 

Miasta Kamienna Góra na lato 2020-2030-44.2020 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Kotliny Kamiennogórskiej- 45.2020 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

(dz. Nr 310/29; obr. nr 6) – 49.2020 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
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(dz. Nr 218/14-16; obr. nr 3) – 50.2020   

12. Zaopiniowanie pisma Tauron Dystrybucja S.A. w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości- BRM.0005.4.2020 

13. Zapoznanie się z pismem Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Finansów dotyczącym 

zmiany ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem CIOVID- 19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw- 

BRM.0012.6.13.2020 

14. Zapoznanie się z pismem mieszkańców budynku przy Pl. Wolności 7 – 

BRM.0012.6.2.2020 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ na wniosek 

Komisji- BRM.0003.49.2020 

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Dyrektor MOPS na wniosek Komisji- BRM.0003.50.2020 

 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołów z Posiedzeń: Nr 9/20 z dnia 16.04.2020 r. Nr 10/20 z dnia       

23.04.2020 r. Nr 11/20 z dnia 28.04.2020 r.  
 

Nie wniesiono uwag do protokołów z poprzednich posiedzeń.  

 

Ad.4. –40.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.5. – 41.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

 

Ad.6. -42.2020 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.7.- 43.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 4 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.8. – 44.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta .  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz- poinformował członków Komisji, iż istnieje 

program pod nazwą: „monitoring działań jednostek administracji rządowej  

i samorządowej w województwie dolnośląskim w kontekście realizacji praw osób  

z niepełnosprawnościami”. W swoich założeniach program jest podobny do 

przedstawionego Programu Polityki Senioralnej. Wyraził zdanie, że program powinien 

skierowany być do osób starszych, które mają problemy z wychodzeniem z domu, które 

izolują się od społeczeństwa. Dodał, że program powinien przewidywać np. dodatkowe 

oznaczenia w  miejscach publicznych (w ratuszu powinna być lepiej oznaczona droga 

do windy czy toalet). Wyjaśnił, że projekt wprowadza „pudełka/ koperty życia”, wyraził 

zdanie że działający już na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra System WRP jest 

lepszym rozwiązaniem. Poinformował, że po jego interwencji do projektu wpisano 

program osteoporozy, który jest bardzo waży dla osób w podeszłym wielu. Wyraził 

zdanie, iż radni, szczególnie Komisja Spraw Społecznych powinna zostać 

zaangażowana w prace nad Programem. Ponadto powinno odbyć się spotkanie radnych, 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku, MOPS innych organizacji na co dzień uczestniczących 

w życiu seniorów.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- powiedział, że nikt z urzędników nie 
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rozmawiał z radnymi na temat powstania programu. Wyraziła zdanie, że procedowanie 

projektu uchwały powinno być przeniesione na dalszy termin.  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz-poinformował o treści wniosku złożonego przez 

Komisje Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Rady Miasta.  

 

Radny Jacek Bruździak – wyraził zdanie, że wniosek Komisji jest bardzo „szeroki”.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- wyraziła zdanie, że koniecznym jest 

zorganizowanie spotkania i przeprowadzenie dyskusji z seniorami.  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz- powiedział, ze można poczekać  

z procedowaniem projektu uchwały.  

 

Radna Violetta Majak – oznajmiła, że Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej ma 

informację na temat potrzeb seniorów. Dodała, że Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju 

również wypracowała wniosek o przeniesienie procedowania projektu uchwały.  

 

Komisja przychyliła się do wniosku KBSiR.  

 

Radny Jacek Bruździak – powiedział, że dobrym pomysłem jest spotkanie radnych  

z Kierownikiem Wydziału PPS i przedstawicielem MOPS. Zapytał, czy autorzy projektu 

konsultowali program z merytorycznymi jednostkami.  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz- powiedział, że Program Polityki Senioralnej 

został sporządzony na polecenie Burmistrza Miasta. Powiedział, że w projekcie 

znajduje się informacja, iż ten był konsultowany z radnymi, co nie jest prawdą. 

  

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- stwierdził, iż radni nie mieli wpływu na 

kształt programu. Dokument powstał i wtedy został przedłożony Radzie Miasta.  

 

Przewodniczący RM Janusz Jarosz- oznajmił, iż nie można powielać zapisów  

z innych dokumentów. Dodał, że projekt powinien zawierać konkretne zadania, a nie 

być dokumentem „ do szuflady”. 

  

Radny Jacek Bruździak -zaproponował, aby na kolejne posiedzenie Komisji spotkać 

się online z Kierownikiem Wydziału PPS w celu omówienia wątpliwości.  

  



5 
 

Ad.9. - 45.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska. 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska- 

wyjaśniła iż przystąpienie do Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Kotliny 

Kamiennogórskiej będzie korzystnym działaniem na rzecz gminy. Przedmiotem 

działalności LOT Kotliny Kamiennogórskiej będzie opracowanie wspólnego systemu 

promocji regionu jako miejsca atrakcyjnego turystycznie. LOT Kotliny 

Kamiennogórskiej będzie stanowił platformę współpracy pomiędzy jednostkami 

samorządu i branży turystycznej oraz innych podmiotów zainteresowanych rozwojem 

turystyki. Powstanie stowarzyszenia jest inicjatywą Starostwa Powiatowego  

w Kamiennej Górze, Gminy Miejskiej Kamienna Góra, gminy Lubawka i Marciszów. 

Stowarzyszenie będzie promowało się marką” Tajemnicze pogranicze”, natomiast 

siedzibą byłaby Fundacja Perła Baroku w Krzeszowie.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- zapytała, czy ościenne gminy podjęły już 

uchwałę o przystąpieniu do Stowarzyszenia? 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska-

wyjaśniła, że Gmina Lubawka  oraz Starostwo Powiatowe przygotowywały projekt 

uchwały dotyczący wyrażenia woli przystąpienia do LOT Kotliny Kamiennogórskiej, 

jedna mając na uwadze sytuację epidemiologiczną w kraju, zakaz zgromadzeń i inne 

obostrzenia projekty uchwał jeszcze nie były procedowane.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- zapytała o koszty związane z przystąpieniem 

do Stowarzyszenia.  

 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska- 

odpowiedziała, że koszty będą podobne, jak za członkostwo w LOT Aglomeracji 

Wałbrzyskiej, składka członkowska wynosi 4 500 zł rocznie. Powiedziała, że kwota 

składki członkowskiej ustalana będzie na pierwszym walnym zgromadzeniu. Dodała, 

że w planach jest wystąpienie z LOT Aglomeracji Wałbrzyskiej na rzecz LOT Kotliny 

Kamiennogórskiej. Wyraziła zdanie, że stowarzyszenie będzie miało na celu promocję 

naszego regionu, zabytków i kotliny.  
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Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- zapytała, kto będzie przedstawicielem miasta 

w Zarządzie Stowarzyszenia? 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska- 

przedstawicielami gmin będą burmistrzowie, wójtowie i starosta. Zarząd będzie składał 

się od 3 do 8 członków, wybrany zostanie prezes, wiceprezes i skarbnik. Będą również 

powołane grupy robocze, do których będą przypisane konkretne działania.  

 

Radny Jacek Bruździak – oznajmił, iż każda organizacja działa na podstawie statutu, 

zapytał czy statut LOT Kotliny Kamiennogórskiej został już opracowany? 

 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska- 

poinformowała, że jest przygotowany projekt statutu.  

 

Radny Jacek Bruździak- zwrócił się z prośbą o udostępnienie radnym statutu oraz  

o  spotkanie na kolejnym posiedzeniu Komisji.  

 

Kierownik Wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska- 

poinformowała, że statut zostanie przesłany droga elektroniczną po zakończeniu 

posiedzenia.  

 

Komisja złożyła wniosek o przeniesienie procedowania projektu uchwały na XXIV 

Sesję rady Miasta Kamienna Góra, która planowana jest na czerwiec 2020 r.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek przy 3 głosach „za”, 0 głosach 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.  

 

Ad.10. –49.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem Przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Katarzyna Mrówka /zał. Nr 6 do 

protokołu/.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Katarzyna Mrówka- wyjaśniła, 
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że na wniosek właścicieli nieruchomości sąsiedniej, działki zabudowanej nr 310/20 

obręb 6, położonej w Kamiennej Górze przy ul. Słonecznej, przygotowana została 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej w drodze 

bezprzetargowej na poprawę warunków zagospodarowania. Zbycie działki nr 310/29 

jest uzasadnione z uwagi na konieczność uregulowania jej stanu prawnego. 

  

Przewodniczący RM Janusz Jarosz- oznajmił, że jego zdaniem garaż jest samowolą 

budowlaną.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Katarzyna Mrówka- oznajmiła, 

że trudno dociec, czy jest to samowola budowlana. Wyraziła zdanie, że jest to samoistny 

posiadacz, który wybudował garaż położony w części na terenie gminy. Dodała,  

że właściciel nieruchomości sam zgłosił się z prośba o uregulowanie stanu prawnego, 

prawdopodobnie przed laty garaż został źle zaprojektowany. Właściciel budował na 

swoim terenie i wszedł na teren gminy, czego był prawdopodobnie nieświadomy, dodała 

że wcześniej w podobnych sytuacjach działki zostawały sprzedawane.  

W tym przypadku zajęto 8m2 po długości nieruchomości.   

  

Przewodniczący RM Janusz Jarosz- powiedział, że rada nie może zgadzać się na 

samowole budowlane. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Katarzyna Mrówka- wyjaśniła, 

że projekt został zaopiniowany przez adwokata pod względem formalno- prawnym. 

Dodała, że zgodnie z kodeksem cywilnym gmina jest zobowiązana sprzedać działkę.   

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały przy 4 głosach „za”, 1 głosie 

„przeciw”. 0 głosach „wstrzymujących się’.  

 

Ad.11. - 50.2020   

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem Przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Katarzyna Mrówka /zał. Nr 7 do 

protokołu/.  

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości Katarzyna Mrówka- wyjaśniła, 

że działka jest dojazdem dla dwóch najemców garaży oraz właściciela nieruchomości 
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przyległej.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.12. - BRM.0005.4.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 8 do protokołu/.  

 

Komisja wyraziła chęć spotkania na następnym posiedzeniu ze Skarbnikiem Miasta 

Iwoną Pazgan w celu zasięgnięcia szczegółowych informacji.  

 

Ad.13.  - BRM.0012.6.13.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 9 do protokołu/.  

 

Ad.14.  - BRM.0012.6.2.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 10 do protokołu/.  

 

Ad.15.  - BRM.0003.49.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 11 do protokołu/.  

 

Ad.16.  - BRM.0003.50.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 12 do protokołu/.  

 

Ad.17. Sprawy różne 

 

Spraw różnych nie wniesiono.  

 

Ad.18. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

 Przewodnicząca KSS 

 

      /-/ Danuta Kurnyta  

 

 
 


